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Protokoll fört vid Rinkeby-Kista stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 30 augusti 2018 

Omedelbart justerade beslut 
  

Tid: Klockan 19:30  

 

Plats: Rinkebyskolan, Rinkebystråket 53, Rinkeby 

 
   
 

Närvarande: 

Se sida 1 

 

§§ 4, 14, 17 och 18  

 

Justerat den 30 augusti 2018  

 

 

 

Ordföranden Elvir Kazinic (S) 
 
 
 

Ledamot Aleks Sakala (M) 
  
 
 

 

 Sekreterare 
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§ 1  
Val av justerare och godkännande av dagordning 
 
Beslut 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) och ledamot Aleks Sakala (M) 

fick i uppdrag att justera dagens protokoll. Justeringen äger rum onsdag 12 

september 2018. 

 

Dagordningen godkändes med tillägg § 9a, information från polisen. 
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§ 2 
Anmälan av föregående protokoll 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna.  

 

Ärendet 
Anmäldes att protokollet från stadsdelsnämndens sammanträde den  

19 juni 2018 justerats den 26 juni 2018.    

  



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

30 augusti 2018 
 

Sida 5 

 

 

  

§ 3 
Yttrande till inspektionen för vård och omsorg (IVO) angående ej 
verkställt beslut 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga sekretess. 
Dnr 1.4.-353-2018 
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§ 4  
Upphandling av vikariehanteringssystem 
  

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga sekretess. 

Dnr 2.2.2.-362-2018 
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§ 5 
Lex Sarah-anmälan enligt 14 kap. 7§ socialtjänstlagen (SoL) 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga sekretess. 

Dnr 1.2.2.-037-2018. 
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§ 6 
Anmälan av lex Sarah enligt 24f § lag om stöd och service till vissa 
funktionshindrade (LSS) 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga sekretess. 
Dnr 1.2.2.-371-2018 
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§ 7 
Anmälan av beslut om upphörande av hemlighållande av vistelseort 
enligt LVU 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga sekretess. 
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§ 8 
Anmälan av beslut om begränsning av umgänget enligt LVU 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga sekretess. 
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§ 9 
Anmälan av sociala delegationens protokoll 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga sekretess. 
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§ 9a 
Information från polisen 
 

Ärendet behandlades under den slutna delen av sammanträdet och redovisas inte 

i protokollsutdraget pga sekretess. 

 
 
 

Ajournering 
Nämnden ajournerade sig från klockan 17.40 för allmänhetens frågestund. 

Sammanträdet återupptogs klockan 18.45.  
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§ 10 
Förvaltningens och nämndens information och frågor 
 

Information från förvaltningen 

Stadsdelsdirektören Ulla Thorslund lämnade följande information till nämnden: 

 

 Information om sommaren 2018. Det har fungerat bra i 

verksamheterna under sommaren. Det har varit färre barn i 

förskolorna än planerat. 

 Information om stadens ordningsvakter. Staden söker tillstånd 

avseende Järvaområdet hos polisen. 

 Information om städning och skadedjur (råttor och annat) där 

stadsdelen kommer att ha möte med berörda fastighetsägare, SISAB 

m. fl.  
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Frågor från nämnden 

 Tomas Beer (MP) tog upp frågan om Rinkeby torg där klädlump samlas 

in säljs utan tillstånd. Skapar oordning. Förvaltningen svarade att 

trafikkontoret är medvetet om detta och att polisen gör avhysningar då 

och då. Några särskilda planer på investeringar i torget finns ej i 

dagsläget. 

 Tomas Beer (MP) tog upp frågan om matning av duvor på torget. Det 

blir sanitära problem och drar till sig skadedjur. Förvaltningen är 

medveten om problemet och tar upp det med fastighetsägarna. 

 Martin Michel (MP) tog upp frågan om organisationsöversynen inom 

barnomsorgen. Förvaltningen svarade att det i första hand handlar om en 

översyn av administrationen och att det i huvudsak inte berör 

verksamheten ute på enheterna. All personal kommer att finnas kvar. 

Bakgrunden är att det är färre barn och att enheterna ska vara ekonomiskt 

självbärande. Det kommer att göras konsekvensbeskrivningar och 

överläggningar sker med de fackliga organisationerna.  

 Aleks Sakala (M) tog upp frågan om ungdomar som samlas vid 

Husbygrossen. Förvaltningen svarade att polisen håller ett öga på detta, 

Lugna gatan är där, även fältassistenter besöker.  

 Asi Rebbati (L) tog upp frågan om pågående missbruk nära T-banan i 

Kista. Förvaltningen svarade att polisen ofta är där och avhyser och även 

fältassistenter gör besök på platsen. 

 Aleks Sakala (M) tog upp frågan om att den aktuella marken, om den ägs 

av kommunen kan bebyggas och på så sätt få bort otrevliga platser. 

Förvaltningen svarade att stadsdelen kan rapportera detta till staden 

centralt för ev. bebyggelse. 

 Banar Sabet (C) tog upp frågan om uthyrd lokal till muslimsk förening 

som propagerar för att muslimer ej ska rösta i valet 9 september. 

Förvaltningen svarade att uthyrningen gjorts av en privatperson men att 

den nu stoppats av idrottsförvaltningen. 
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§ 11 
Inkomna medborgarförslag 
 

Inga inkomna medborgarförslag fanns att anmäla.  
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§ 12 
Månadsrapport till nämnden i augusti 2018  
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden godkänner denna månadsrapport. 

 
Ärendet 
Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd redovisar ett beräknat underskott om 0,4 mnkr 

före resultatöverföringar och en budget i balans efter resultatöverföringar. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 10 augusti 2018.  

Dnr 1.2.1.-386-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 13 
Moderaterna kräver åtgärder för ett tryggare Kista Gård  
Svar på skrivelse av Benjamin Dousa m.fl. (M) 

 
Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 
Ärendet 
Benjamin Dousa m.fl. (M) har inkommit med en skrivelse om tryggheten i 

området vid Kista gårds park och runt fastigheterna Kista gård 1 och 2. I 

skrivelsen uppdras åt stadsdelsförvaltningen att vidta ytterligare 

trygghetsfrämjande åtgärder i området, kontakta och uppmuntra ägare till 

fastigheterna att inleda renovering samt anställa ambulerande ordningsvakter 

som flyttar sig efter kriminaliteten.  

Fastigheterna Kista gård 1 och Kista gård 2 består av flera byggnader belägna på 

tomtmark i anslutning till Kista gårds park. Parken är en av stadsdelsområdets 

nyaste parker. Förvaltningen sköter om parken och även delar av de närliggande 

områdena som ligger på tomtmark. Förvaltningen håller med om att det är 

angeläget att fastigheterna rustas upp. Ett beviljat bygglov för ombyggnation 

finns men startbesked är inte utfärdat.  

 

För att ha ordningsvakter i ett område så krävs en ansökan om 

förordnandeområde. Polisen och förvaltningen bedömer inte Kista gård 1 och 2 

och omkringliggande områden som ett särskilt utsatt område. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 augusti 2018.  

Dnr 1.6.-298-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elivr Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
 
Särskilt uttalande 
Aleks Sakala m.fl. (M) och Asi Rebbati (L) lämnade ett särskilt uttalande enligt 

följande: 

 

Efter att kamerorna sattes upp i Husby har buset förflyttat sig till andra områden 

som Akalla och Kista. Personalen på samtliga skolor och förskolor i området 

kan vittna om att det hittas kvarlämningar från förra nattens verksamheter. 
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Burkar och fimpar är vanliga sedan tidigare. Nuförtiden hittas även små påsar 

eller andra märkliga saker, som resultat av nattens knarkaffär eller 

narkotikamissbruk. 

 

Oregistrerade (antagligen stulna) mopeder körs som bud mellan kunder som 

aldrig förr. Många tillbud med risk för påkörningar sker dagligen. 

 

Stadsdelsförvaltningens uppgift är att förebygga ordningsstörningar samt säkra 

tryggheten i hela stadsdelsnämndens sansvarsområde. Majoritetens uppgift 

borde vara att se förbi dessa, för medborgare osynliga, gränser om olika 

ansvarsområden och koncentrera sig på hela området. Sedan hanterar man dessa 

ärenden ansvarsfullt gentemot andra stadens förvaltningar utan att det blir 

besvärligt eller krångligt för enskilda medborgare.   

 

Det är förståeligt att kommunen inte kan påverka enskilda entreprenörer, men 

det handlar även om offentlig mark kring enskilda fastigheter, där staden måste 

prioritera tryggheten, som är en viktig demokratifråga. I ett fritt samhälle 

behöver man inte känna den typen av otryggheten.  

 
I dagarna fick vi även höra att mobila ordningsvakter inte ens är beställda till 

Järva området, trots att dom var initialt beställda till nio andra områden. Det är 

inte alls acceptabelt! 

 

Varför är tryggheten inte majoritetens prioriterade fråga, trots att dom påstår att 

det är det?  

 
Ersättaryttrande 
Banar Sabet (C), lämnade ett ersättaryttrande i enlighet med Moderaternas och 

Liberalernas särskilda uttalande. 

 

 

 

 
 

 



 

Rinkeby-Kista stadsdelsnämnd Sammanträdesprotokoll 

30 augusti 2018 
 

Sida 19 

 

 

  

§ 14 
Ny öppen förskola i Kista, Skalholt  
Genomförandebeslut 
 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att hyra en lokal för öppen 

förskola i kvarteret Skalholt till en beräknad hyreskostnad om cirka 500 000 

kronor per år. 

2. Omedelbar justering. 
 
Ärendet 
Kvarteret Skalholt ligger i centrala Kista vid Jan Stenbecks torg. Kvarteret 

kommer att byggas om från kontor till ca 1 000 bostäder, hotellverksamhet, 

lokaler för öppen förskola och verksamheter för centrumändamål. Den öppna 

förskolan kommer omfatta 235 kvm. Lokalen kommer att innehålla två större 

och två mindre rum för verksamhet, pentry, personalutrymme, toaletter, förråd, 

städutrymme och plats för barnvagnar. Stadsdelsförvaltningen har behov av en 

öppen förskola i Kista och bedömer det centrala läget vid Jan Stenbecks torg 

som positivt. Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner 

genomförandeärendet för att inrätta en öppen förskola i kvarteret Skalholt i 

Kista. 
 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 2 augusti 2018.  

Dnr 2.6.-427-2017.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 15 
Idébaserat offentligt partnerskap (IOP) med Fryshuset 
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner att överenskommelse om idéburet offentligt 

partnerskap (IOP) tecknas med Fryshuset. 

2. Stadsdelsnämnden ger stadsdelsdirektören i uppdrag att teckna 

överenskommelsen. 

3. Överenskommelsen om IOP med Fryshuset från 2017 upphör att gälla i 

samband med att ny överenskommelse tecknas.  

 

Ärendet  
Efter diskussioner med stadsdelsförvaltningen, har Fryshuset inkommit med en 

ansökan om IOP som avses ersätta den befintliga överenskommelsen. Fryshusets 

ansökan syftar till att utöka samarbetet med förvaltningen. Genom positiva 

möten och sammanhang menar Fryshuset att unga/unga vuxna i riskzon och 

utanförskap kan övergå till att delta i samhällslivet, få stärkt självkänsla och 

ökad framtidstro. Stadsdelsförvaltningen är positiv till ett fortsatt och utökat 

samarbete med Fryshuset. Förvaltningen föreslår att stadsdels-nämnden 

godkänner att en ny överenskommelse om IOP tecknas med Fryshuset och att 

den överenskommelse som tecknades 2017 upphör att gälla. Förvaltningen 

föreslår vidare att stadsdelsdirektören får i uppdrag att teckna den nya 

överenskommelsen.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 14 augusti 2018.  

Dnr 1.2.5.-372-2018 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 16 
Idébaserat offentligt partnerskap (IOP) med Shanta IF 
 
Beslut 

1. Stadsdelsnämnden godkänner att överenskommelse om idéburet offentligt 

partnerskap (IOP) tecknas med Shanta IF. 

2. Stadsdelsnämnden ger stadsdelsdirektören i uppdrag att teckna 

överenskommelsen. 

 

Ärendet  
Shanta IF har inkommit med en ansökan om IOP med stadsdelsnämnden. Syftet 

med partnerskapet är att utveckla nationaldagsfirandet den 6 juni på Rinkeby 

Torg. Målet är att skapa en återkommande festival och tradition. Förvaltningen 

är positiv till den verksamhet som Shanta IF beskriver i sin ansökan. Ett IOP 

med föreningen om nationaldags-firandet ger möjlighet till ett utvecklat 

arrangemang och ett sam-arbete som även kan bidra till att öka kunskapen om 

och tilliten till förvaltningens verksamhet. Förvaltningen föreslår att stadsdels-

nämnden godkänner att en överenskommelse om IOP tecknas med Shanta IF 

och att stadsdelsdirektören får i uppdrag att teckna överenskommelsen. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 9 augusti 2018.  

Dnr 1.2.5.-380-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag.  
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§ 17 
Snabbare lagföring 
Svar på remiss från kommunstyrelsen 

 

Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Kommunstyrelsen har remitterat utredningen Snabbare lagföring (Ds 2018:9) 

från Regeringskansliet. Utredningens uppdrag var att utreda och föreslå åtgärder 

som leder till en snabbare lagföring av brott. Arbetet har haft särskilt fokus på 

unga och återfallsförbrytare.  

 

Utredningen föreslår b.la. att en försöksverksamhet med ett snabbförfarande för 

unga lagöverträdare införs. Försöksverksamheten är tänkt att genomföras inom 

ramen för nuvarande försöksverksamhet i norra Stockholm, påbörjas i januari 

2019 och pågå under två år. Försöksverksamheten ska genomföras genom att 

Polismyndigheten och Åklagarmyndigheten får i uppdrag att träffa 

samverkansavtal med respektive stadsdelsnämnd. Snabbförfarandet bygger på 

en ökad samverkan mellan polisen och socialtjänsten i inledningsskedet av 

brottsutredningen, en metod för polisen att genomföra omedelbara 

utredningsåtgärder och ett tidigt första förhör efter ingripandet. Målet är att den 

unge ska lagföras inom tio veckor efter brottet.  
 

Sammantaget ser förvaltningen positivt på förslagen i remissen. De bedöms 

skapa förutsättningar för ett effektivare arbete hos både polis och socialtjänst. 

Förvaltningen delar förhoppningen om att utredningens förslag kommer att 

medföra att ungdomen snabbare lagförs.  
 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 13 augusti 2018.  

Dnr 1.5.1.-294-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 18 
Betänkande från Mottagningsutredningen – ett ordnat mottagande 
Svar på remiss från kommunstyrelsen 

 
Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
I betänkandet föreslås ett nytt system för mottagande av asyl-sökande och 

nyanlända. Huvudförslaget innebär att staten, kommunerna och landstingen tar 

ett gemensamt ansvar för mottagandet. I det alternativa förslaget tar staten 

huvudansvaret. Resurser ska avsättas tidigt i processen i obligatoriska 

ankomstcenter. Väntetiderna kortas genom att myndigheter finns samlade.  

 

Förvaltningen är positiv till att effektivisera tiden för asylsökande som kommer 

till Sverige. Ankomstcenter med samlad service från berörda myndigheter kan 

bidra till detta. Förutsättningarna för snabbare beslut om etablering i Sverige 

eller återvändande till annat land ökar. Kommunernas ökade ansvar för 

asylsökandes boende kan emellertid bli en utmaning. För att undvika 

trångboddhet och koncentration av asylsökande och nyanlända till socialt och 

ekonomiskt utsatta områden är det viktigt att resurser avsätts till den sociala 

prövningen som enligt förvaltningens uppfattning behöver innefatta hembesök. 

Styrkorna i huvudförslaget är att asylmottagandet effektiviseras och fördelas 

jämnt mellan kommunerna i hela landet. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 7 augusti 2018.  

Dnr 1.2.1.-284-2018.  
 
Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     
 
Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
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§ 19 
Anmälan av Socialtjänstrapport 2017 
 
Beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar att lägga anmälan till handlingarna. 

 

Ärendet  
Socialnämnden har ett övergripande och samordnande ansvar för socialtjänsten i 

Stockholms stad. Socialtjänstrapporten har tagits fram för nionde året i följd och 

syftet är att ge en samlad bild av stadens socialtjänst och dess utveckling över 

tid. De verksamhetsområden som beskrivs i rapporten är ekonomiskt bistånd, 

barn och ungdom, våld i nära relationer och hedersrelaterat våld och förtryck, 

missbruk, hemlöshet, socialpsykiatri och funktionsnedsättning. I rapporten 

redovisas även statistik när det gäller nyanlända och lex Sarah. 

Socialtjänstrapporten utgör en viktig del i förvaltningens analys och fortsatta 

utveckling av arbetet inom socialtjänsten.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 20 juni 2018.  

Dnr 1.2.1.-330-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 20  
Anmälan av rapportering till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) 
av ej verställda beslut enligt SoL och LSS – kvartal 2, 2018 
 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger anmälan till handlingarna. 

 

Ärendet  
Kommunerna har enligt socialtjänstlagen (SoL) och lag om stöd och service till 

vissa funktionshindrade (LSS) skyldighet att till inspektionen för vård och 

omsorg (IVO) kvartalsvis rapportera gynnande beslut som inte verkställts inom 

tre månader från beslutsdatum. Skyldigheten gäller även att rapportera avbrott i 

verkställigheten och återanmäla tidigare anmälda ärenden fram till dess att 

besluten är verkställda. Detta ärende avser rapportering för kvartal 2, 2018. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 6 augusti 2018.  

Dnr 1.2.1.-358-2018.  

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.     

Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag  
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§ 21 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter 
 
Inkommen skrivelse 
Inga inkomna skrivelser fanns att anmäla. 
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§ 22 
Postlista 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 
Ärendet  
Anmälan av postlista från och med den 19 juni till och med den 15 augusti 2018. 
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§ 23 
Uppdragslista 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna  

 

Ärendet  
Stadsdelsnämndens uppdragslista till förvaltningen från den 16 augusti 2018. 
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§ 24 
Konferenser och utbildningar 
 

Inga inkomna inbjudningar fanns att anmäla. 
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§ 25 
Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Anmälan av protokoll från pensionärsrådets sammanträde den 12 juni 2018. 
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§ 26 
Protokoll från funktionshinderrådets sammanträde 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna 

 

Ärendet  

Anmälan av protokoll från nämndens råd för funktionshinderfrågors 

sammanträde den 13 juni 2018. 
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§ 27 
Anmälan av delegationsbeslut 
 
Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Inga beslut hade anmälts. 
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§ 28 
Inkomna rapporter, skrivelser m.m. 
 

Beslut 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 

Ärendet  
Skrivelser och rapporter med mera som är inkomna eller upprättade inom 

stadsdelsförvaltningen. 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 


